
Pierwsze posiedzenie Rady Rodziców w roku szkolnym 2020/2021

W środę 16 września b.r.  odbyło się pierwsze posiedzenie Rady Rodziców. Zaczęło się inaczej niż
zwykle, bardziej uroczyście.

W imieniu Rady Rodziców i całej społeczności szkolnej Paulina Chołdrych podziękowała pani Dyrektor
Bożenie Czaińskiej, która w sierpniu b.r przestała pełnić funkcję Dyrektora szkoły, za wieloletnią służbę
i  trud  włożony  w  wychowanie  wielu  pokoleń  dzieci  i  młodzieży  oraz  wręczyła  jej  okolicznościowy
prezent.

W  uroczystości  wzięły  też  udział  poprzednie  przewodniczące  szkolnej  Rady  Rodziców:  pani  Ewa
Grajkowska,  pani  Elżbieta  Mączyńska oraz  pani  Katarzyna Kleiber.  Zaproszona była  również  pani
Renata Hercka, która nie mogła przybyć, ale przesłała przygotowane na tę okazję nagranie.

Była też okazja żeby oficjalnie powitać nową Dyrektor szkoły – panią Hannę Drapiewską, życząc jej
sukcesów i satysfakcji z wykonywanej pracy oraz wytrwałości, zwłaszcza w tym trudnym dla wszystkich
okresie.

Na zebraniu wybrano również nową przewodniczącą Rady Rodziców oraz prezydium Rady. Zgłoszono
tylko  jedną  kandydaturę  –  Paulinę  Chołdrych,  która  została  jednomyślnie  zaakceptowana  przez
wszystkich członków Rady.

Prezydium Rady Rodziców w roku szkolnym 2020/2021 składa się z następujących członków:

Paulina Chołdrych - przewodnicząca (klasa IVa)

Michał Lokke – zastępca (klasa IVc)

Agnieszka Ciucias – sekretarz (klasa IIIc oraz VIb)

Bogumiła Apanowicz-Kuska – skarbnik (klasa VII D)

Komisja rewizyjna: Eugeniusz Klaczyński (klasa VIc), Michał Szymbarewicz (klasa VIIIa)

 

W  dalszej  części  spotkania  pani  Dyrektor Hanna  Drapiewska  oraz  pani  v-ce  Dyrektor  Angelika
Włodarczak szczegółowo omówiły organizację szkoły od 1.09.2020 r., ze szczególnym uwzględnieniem
zasad reżimu sanitarnego w warunkach pandemii Covid-19. Wszystkie informacje przekazane przez
Dyrekcję oraz szczegółowy przebieg całego spotkania można odnaleźć w protokole dostępnym tutaj.

https://cloud1g.edupage.org/cloud?z%3AlmUMHXEELdqBvB9qGoZ66WhHCEYRpi2siBu7B%2FAuS5TeK%2B4rrvVX6nBCU%2B8S5BAZ


 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

I semestr roku szkolnego 2019/2020 za nami...
Dla  Rady  Rodziców  były  to  pracowite  miesiące,  obfitujące  w  wiele  nowych  wyzwań  i  wydarzeń.
W tym okresie odbyły się trzy posiedzenia Rady.

Bardzo się cieszymy, że w tym roku szkolnym udało się uruchomić autobus, o który zabiegaliśmy przez wiele
miesięcy. Widzimy, że to rozwiązanie się sprawdza, dlatego będziemy wnioskować o jego utrzymanie w przyszłym
roku szkolnym.



Komunikacja to też bezpieczeństwo. Bardzo zależy nam na przebudowie ulicy Staszica w taki sposób, aby stała się
ona  bardziej  bezpieczna  i  przyjazna  dla  dzieci.  Wnioski  w  tej  sprawie  kierowaliśmy  już  do  Gminy  i  stale
monitorujemy ten temat.

Mamy w szkole wspaniałych nauczycieli. W tym roku szkolnym chcieliśmy nieco bardziej zaakcentować ten fakt i
we  wrześniu  zgłosiliśmy  Panią  Dorotę  Błaszczyk  –  nauczyciela  edukacji  wczesnoszkolnej  do  konkursu
„Nauczyciel  Roku”.  Konkursy  rządza  się  swoimi  prawami  i  tym  razem  się  nie  udało.  Próba  przelania
osiągnięć  Pani  Doroty  na  papier  uświadomiła  nam  jednak,  do  jakiego  stopnia  często  nie  mamy  pojęcia  o
wysiłkach, przygotowaniu  merytorycznym i zaangażowaniu nauczycieli naszych dzieci. Warto to doceniać!

Biorąc  pod uwagę doświadczenia  poprzednich  lat,  już  w listopadzie  skierowaliśmy do Wójta  Gminy pismo z
prośbą o zaprzestanie przymusowego przenoszenia klas III  i  VI  do Szkoły  Podstawowej  nr  2.
Zwróciliśmy również uwagę na niesymetryczne dociążenie obu szkół skutkujące tym, że nasza szkoła od wielu lat
nie jest w stanie pracować w systemie jednozmianowym. Ze szczegółami naszego pisma możecie się Państwo
zapoznać (UG_pismo_przeniesienie_oddzialow_SP1_SP2.pdf). Z otrzymanej od Pana Wójta odpowiedzi wynika,
że nie będzie już przymusowego przenoszenia oddziałów.  Uchwałą Rady Gminy z  dnia 23.02.2020r.  ustalono
nowe  obwody  szkół.  Ze  szczegółami  można  zapoznać  się  pod  adresem:
https://www.komorniki.pl/asp/pl_start.asp?
typ=13&sub=0&subsub=0&menu=3&artykul=3330&ark=3&akcja=artykul

W listopadzie odbył się pierwszy w historii szkoły „Wieczór z filmem”. W obu seansach wzięło udział łącznie
ponad  200  uczniów  kas  IV-VIII.  Ożywione  reakcje  uczniów  podczas  filmów,  ich  zaangażowanie  w  dyskusję,
konkursy i zabawę zachęcają nas do organizowania kolejnych edycji tego wydarzenia. Wiele wskazuje na to, że na
trwale zagości ono w kalendarzu szkolnych imprez.

Na koniec semestru dotarła do nas wspaniała wiadomość od firmy DHL. Udało nam się wygrać 2.800 Euro w
międzynarodowym programie Living Responsability Fund. Szkoła otrzyma dofinansowanie projektu „Wizualizacja
w edukacji” i zakupi najbardziej zaawansowaną aplikację edukacyjną na rynku – CORINTH. Dostępne są w niej
interaktywne modele w 10 kategoriach, od biologii przez chemię po kulturę. Cieszymy się, że nasze dzieci będą
mogły  się  uczyć  z  wykorzystaniem tak nowoczesnych narzędzi.  Pomysł  i  aplikacja  do konkursu była  efektem
współpracy  pracowników  DHL  –  Pani  Sandry  Siebert  i  Pani  Katarzyny  Kleiber  (poprzedniej,  wieloletniej
przewodniczącej Rady Rodziców naszej szkoły), Dyrekcji, nauczycieli, w szczególności p. Jakuba Podlewskiego i p.
Wojciecha Weissa,  uczniów z  klas  5  c,  6  a,  7  a,  8  b i  szkolnego koła  medialnego oraz  przedstawicieli  Rady
Rodziców.

 

Pomoce dydaktyczne z języka polskiego zakupione ze środków RR w roku szkolnym 2019/2020 
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